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Председник Србије Александар Вучић изјавио је данас да учешће заменика
градоначелника Београда Горана Весића на корона забави са фудбалерима и
руководством Црвене звезде није био одговоран потез, али да "нико није
безгрешан".

  

„Поступак није био одговоран. Али питање је да ли је свако од нас био одговаран у ових
380 дана… Некада људе повуче и страст, навијачка или нека друга, али нико од нас није
безгрешан… Не мислим да је то нешто за стрељање, али да је било посебно одговорно –
није“, рекао је Вучић.

  

  

Он је рекао да се није нарочито упознао са тим случајем али да му је драго што је Весић
упутио извињење.
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Вучић је рекао да му се чини да у јавности често има доста лицемерја када се оцењује да
ли се неко придржавао противпандемијских мера.

  

„Имате ове људе који су играли коло око споменика. Ту се подигла хајка каква се дуго
није видела. А јуче смо имали скуп који је био троструко већи, али нико ништа није рекао.
То је био добар скуп – зато што је био против Владе и председника. Е ту онда нема
короне“, рекао је Вучић.

  Председник очекује да до краја маја буде три милиона вакцинисаних    Председни
к Србије Александар Вучић изјавио је да је циљ масовне вакцинације против
коронавируса да до краја маја више од три милиона пунолетних становника буде
вакцинисано.
 

Наводећи да је током јучерашњег дана постигнут рекорд на дневном нивоу са више од
80.000 употребљених вакцина, Вучић је казао да су широм Србије „огромне гужве“ на
пунктовима за вакцинацију.

  

„Могли бисмо без сумње да вакцинишемо више од 3,5 милиона људи, али немамо седам
милиона вакцина. Нико нема довољно вакцина, боримо се на дневном нивоу и још много
позива ћу морати да обавим да бисмо обезбедили довољно вакцина“, казао је Вучић на
конференцији за новинаре после састанка са представницима јапанске компаније
НИДЕЦ Цорпоратион.

  

Најавио је да би у понедељак у Србију требало да буде испоручено око 106.000 доза
Фајзерове вакцине као и да се очекује испорука још 500.000 доза Синофарм вакцине из
Кине.

  

„Циљ је да до краја маја имамо више од три милиона вакцинисаних, то је нешто више од
50 одсто пунолетних који стварно живе у Србији“, рекао је Вучић.

  

Није истина оно што је рекао Томас Шиб о бомбардовању, али он је добар човек

  

 2 / 4



Вучић: Очекујем да до краја маја имамо више од три милиона вакцинисаних; Није истина оно што је рекао Томас Шиб о бомбардовању СРЈ, али Немачка је наш највећи инвеститор и морамо веома блиско да сарађујемо
петак, 09 април 2021 14:15

Вучић је рекао и да је на нама да кажемо немачком амбасадору Томасу Шибу да није
истина да је НАТО бомбрдовао Југославију како би спречио геноцид на Косову, али је и
нагласио да морамо веома блиско да сарађујемо са Немачком.

  

„Немачка је наш највећи инвеститор и са њом имамо највећу трговниску размену. То није,
како би неко рекао, питање пара већ будућности и промена у Србији“, изјавио је Вучић.

  

Он је навео да је „свих 19 земаља које су учествовале у нападу на Југосавију имало исто
мишљење и амбасадор није рекао ништа посебно ново“.

  

„Познајем га као човека који је много помогао Србији у приливу инвестиција, човек је који
воли Србију. Уверен сам да је то начин на који је морао да одговори, да подржава оно за
шта се залаже Немачка политика“, истакао је Вучић, наводећи да му не пада ми на памет
да га вређа јер то није заслужио.

  

Вучић је навео да је ово на неки начин добро за нас како би видели шта заиста мисле
многе од најразвијених Западних земља о оном што се дешавало.

  

„Не треба да правимо непријатеље од оних који нам нису непријатељи“, нагласио је
Вучић.

  

(Бета)

  

Видети још:  Томас Шиб: Бомбардовање 1999. било оправдано, недопустиво
поређење са Другим светским ратом

  

Томас Шиб: Бомбардовање Југославије 1999. јесте контроверзно питање, али је
било потребно ради спречавања хуманитарне катастрофе и геноцида на Косову
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http://www.nspm.rs/hronika/tomas-sib-bombardovanje-1999.-bilo-opravdano-nedopustivo-poredjenje-sa-drugim-svetskim-ratom.html
http://www.nspm.rs/hronika/tomas-sib-bombardovanje-1999.-bilo-opravdano-nedopustivo-poredjenje-sa-drugim-svetskim-ratom.html
http://www.nspm.rs/hronika/tomas-sib-bombardovanje-jugoslavije-1999.-jeste-kontroverzno-pitanje-ali-je-bilo-potrebno-radi-sprecavanja-humanitarne-katastrofe-i-genocida-na-kosovu.html
http://www.nspm.rs/hronika/tomas-sib-bombardovanje-jugoslavije-1999.-jeste-kontroverzno-pitanje-ali-je-bilo-potrebno-radi-sprecavanja-humanitarne-katastrofe-i-genocida-na-kosovu.html
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